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Dank je wel | EEES oor je snelle reactie!

HoiIEEE
Zie reactie van ik had haar gevraagd om even mee te denken bij vraag 1 van NJi (m.b.t. dagbesteding etc) ivm de

zorgboerderijen. gaf naar aanleiding van haar belrondje langs (pleeg)zorgaanbieders aan dat m.n. zorgboeren nog wel

wat steviger uitgenodigd mogen worden om social distancing toe te passen. Zij heeft in de tekst over bezoekregeling een aantal

suggesties gedaan om dat neer te zetten. Zie bijgaand. Lijkt me goed om even te kijken of/hoc] KEE ervaringen betrokken

moeten worden bij de acties ivm de richtlijnen voor bezoek van GGZ nl en VGN en hoe verder daarmee.

Zit mi een beetje tussen VGN en GGZ nl in:
- Contact is belangrijk
- Kijk in eerste instantie of contact op andere manier kan
- Per kind/situatie wegen
- Als bezoek dan actuele richtlijnen RIVM volgen.
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Hoi IER

Ik heb de tekst voor met name de bezoekregeling bij jeugdhulpinstellingen aangepast. Ik heb daarbij met een schuin oog ook

gekeken naar wat er bij pleegzorgorganisaties over een aangepaste bezoekregeling wordt gemeld. Daar wil men het bezoek

zoveel mogelijk beperken. Ik denk dat dit ook nodig is, ook gezien het feit dat we de kamende tijd nog veel meer coronagevallen

gaan krijgen en het beleid rond sociale omgang wellicht ook strenger wordt. Dus mijn voorstel zou zijn geen bezoek maar zoveel

mogelijk contact via moderne media. Ik heb dat in de QenA’s aangepast. Verder heb ik zorgboerderijen bij de instelllingen die

begeleiding bieden specifiek genoemd; zodat zij weten dat zij er ook onder vallen (boeren zijn vaak wat eigenwijs). Ik vind de

tekst hier prima. Ik ga nog wel na of er voor zorgboerderijen apart aanvullende tekst moet komen maar ik probeer daarover nog

contact te leggen met de directeur van de Federatie Landbouw en Zorg maar dat is mij tot nu toe nog niet gelukt.
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